
 

 
Rally 
Sekretær Heidi K. Johansen 

Kaarupjohansen@fibermail.dk 

Eksternt referat RU skypemøde 02-03-19 

Deltagerere: Iben Marianne Krarup Pedersen, Ulla Vest, Heidi K. Johansen (referent) 

  

Referat: 

Internt referat af møde d. 27.12.18 godkendt 

Eksternt referat af møde d. 27.12.18 godkendt 

 

Til drøftelse 

Indkommet forslag om indføring IB i åben klasse. RU er enige om at det ikke er formålstjenligt. 

Indkommet forslag om præmiering til bedste begynderhund i åben klasse.  

Vi taler om evt. indførsel af pokal til uddeling ved DM, Bedste begynder hund i åben klasse. 

Forslag til klubberne om mulig uddeling af  

- Bedste begynder i åben 

- gladeste hund 

- bedste fighter o. lign 

  

Landsmødet    

Hele RU deltager. 

 

Nyt/nye medlem til RU 

1, måske 2, nye medlemmer er på vej. 

Ulla lægger alle aktuelle filer vedr. økonomi på et USB-stik, som udvalgsformanden får udleveret. 

 

Reglementet  

Opdatering 2019. Hurtig gennemgang. Er udsendt. 
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Dommerasp. udd. 

Aspirant-evaluerings skema. Vi vil gerne have det online.  Giver mulighed for at udfylde bedre.  

4 aspiranter er klar til start d. 10/03-19   

 

Uddannelsesdag 1, 10-03-2019  

Instruktør :Iben og Ulla  

 

Uddannelsesdag 2, 06-04-2019:   

Praksisdag, planlægning laves senere.  

Instruktør: Iben og Heidi 

Hundefører søges til om eftermiddagen.  

  

Dommere 

Pia Johnsen stopper desværre som dommer. 30/06-19 i Kjellerup er sidste stævne.  

 

Dommerseminar 18+19/1 2020  

Planlægningen er i gang. 

   

Nyhedsbrev  

Skriv fra HB vedr. nyhedsbreve.  

Vi må stadig lægge alle nyhedsbreve ind på hjemmesiden.  

RU overvejer at lave en facebook side. Til info fra udvalget. Vi hører HB om, hvad der er af retningslinjer.   
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Økonomi  

Regnskabet 2019, indtil nu. Ser rigtigt godt ud. 

Vi afventer stadig endelig godkendelse af budget for 2019 og 2020 

 

Resultater fra DKK   

På forespørgsel vedr. ændringer til krav om godkendelse af DKK-resultater, er udvalget enige om at bibe-

holde de nuværende regler. 

   

Skilteudvalget 

Arbejdet nærmer sig en afslutning.  

  

Evaluering af de afholdte infomøder. Overordnet 3 gode møder. Godt at vi deltog på alle 3. 

Evaluering af de afholdte instruktørkurser. Gode kurser, gode input, folk virker til at være tilfredse med kur-

serne. Godt at kursisterne selv havde hunde med. 

 

Nye mødedatoer   

   

RU   forslag slut marts/ start april 

Dommerseminar  18+ 19-01-2020 

Landsmøde   16-03-2019 

landsudvalgsmøde  04+05 maj 19 

Formandsmøde  23+24/11 2019 

 

 


